
PROTOKÓŁ Nr XV/2019 

z XV sesji Rady Gminy Czerniewice, odbytej w dniu 27 listopada  2019 r. 

w świetlicy wiejskiej w Czerniewicach 

 

Liczba radnych: - 15. 

Radni obecni - 14: 

  

1. Gierach Jan  

2.  Gołębiewski Włodzimierz  

3. Jankowski Mirosław 

4. Juzwik Barbara 

5. Kacprzak Jarosław  

6. Kaczmarek Benedykt 

7. Kępa Aleksandra 

8.   Kępa Jarosław 

9. Koczywąs Wiesława 

10. Kościecha Paulina 

11. Michalak Marek 

12. Pietrzak Grzegorz  

13.Stefańska Renata 

14. Wiśnik Paweł 

               Nieobecny – Grzegorz Goleń 

Ponadto w obradach udział brali: 

 

1. Andrzej Bednarek – Wójt Gminy 

2. Katarzyna Krakowiak – Sekretarz Gminy 

3. Marzena Pawelec – Skarbnik Gminy  

4. Monika Łazowska – Kierownik - GOPS 

5. Anna Gogól – Inspektor  UG 

6. Agnieszka Lechowska – Inspektor UG 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał: 

- o zmianie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2032. 

      -  w sprawie zmian w budżecie Gminy Czerniewice na rok 2019. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Czerniewice. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Czerniewice 

nieruchomości położonej w miejscowości Czerniewice.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Czerniewice                     

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy                       

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 

2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar w Rodzinie w Gminie Czerniewice na  lata 2019-2022. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 

10. Rozpatrzenie korespondencji kierowanej do Rady Gminy. 

11. Sprawy różne. 

12. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez radnych. 

13. Zapytania i wolne wnioski. 

14. Zakończenie obrad. 

 

 



Punkt – 1.  

 

Obrady XV sesji Rady Gminy Czerniewice otworzył Przewodniczący Rady Jarosław Kępa.                     

Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana Andrzeja Bednarka, Sekretarza Gminy Panią Katarzynę 

Krakowiak, Skarbnika Gminy Panią Marzenę Pawelec, pracowników Urzędu Gminy, radnych oraz 

sołtysów. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że  na stan 15 radnych, listę 

podpisało 14 radnych, co oznacza, że obrady są prawomocne i Rada jest władna do podejmowania 

wszelkich decyzji i uchwał. 

 

Punkt – 2. 

Przewodniczący Rady Jarosław Kępa poinformował, że porządek obrad radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem na sesję. 

Wniosków ani uwag nie zgłoszono. 

 Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz „wstrzymujących się” przyjęła  porządek XV sesji Rady Gminy 

Czerniewice. 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt – 3.  

Protokół z poprzedniej sesji został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej, był 

wyłożony do wglądu przed sesją, jak też była możliwość wcześniejszego zapoznania się z nim         

u pracownika obsługującego Radę. Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają uwagi do jego 

treści?  

Ponieważ radni żadnych zastrzeżeń nie zgłosili, Przewodniczący poddał protokół pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz „wstrzymujących się” przyjęła protokół z XIV sesji Rady Gminy  
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkty - 4 . 

Skarbnik Gminy Marzena Pawelec omówiła projekty uchwał: o zmianie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2019-2032 oraz w sprawie zmian w budżecie Gminy Czerniewice na 

2019 rok. 

Wójt powiedział, że zmiany szczegółowo omówione zostały na posiedzeniu komisji w dniu 

25 listopada 2019 r. i odniósł się do zakupu działki pod komisariat policji. 

             Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów            

i Uchwał Barbara Juzwik stwierdziła, że komisja na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2019 r. 

przeanalizowała projekt uchwały o zmianie w Wieloletniej Prognozie Finansowej i nie wnosi 

żadnych uwag. 

Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Wiesława 

Koczywąs przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej   

na lata 2019-2032, który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz głosów  „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/92/19               

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2032, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 



Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów                     

i Uchwał poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2019 r. przeanalizowała 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na 2019 rok i nie wnosi żadnych 

uwag  do projektu uchwały. 

 

Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Wiesława 

Koczywąs przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czerniewice na 2019 

rok, który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/93/19       

w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice, która stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt – 5. 

           Inspektor  Anna Gogól omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Czerniewice. Przedstawiła propozycje stawek na 2020 rok. 

Wójt powiedział, że propozycje stawek podatku były szeroko omawiane na posiedzeniu komisji. 

Niektóre stawki zostały nieznacznie zmienione inne pozostawiono bez zmian. 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

              Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów                

i Uchwał Barbara Juzwik stwierdziła, że komisja na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2019 r. 

przeanalizowała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Czerniewice i nie wnosi żadnych uwag. 

              Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Czerniewice przedstawiła Aleksandra Kępa. Przewodniczący Rady poddał  projekt pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/94/19                 

w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Czerniewice, która 

stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 6. 

           Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Czerniewice nieruchomości położonej w miejscowości Czerniewice. 

Powiedział, że projekt dotyczy zakupu działki po Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej pod przyszłe 

inwestycje.  

           Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2019 r. przeanalizowała projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Czerniewice nieruchomości 

położonej w miejscowości Czerniewice i nie wnosi żadnych uwag. 

        Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Paulina Kościecha 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Czerniewice 

nieruchomości położonej w miejscowości Czerniewice, który Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie. 



         Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych”, oraz głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/95/19                    

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Czerniewice nieruchomości położonej                  

w miejscowości Czerniewice, która stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 7. 

              Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy 

Czerniewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2020. 

Powiedział, że współpraca Gminy z organizacjami pozarządowymi wiąże się z realizacją zasady 

pomocniczości oraz służy umacnianiu uprawnień obywateli i ich wspólnot. Działalność osób 

zrzeszonych w wyżej wymienionych podmiotach sprzyja tworzeniu więzi społecznych                              

i odpowiedzialności za swoje otoczenie oraz zaspakajaniu potrzeb różnych grup mieszkańców.  

Celem głównym programu jest podniesienie poziomu życia mieszkańców gminy oraz poprawa 

konkurencyjności, a szczególnie  poprawy jakości życia mieszkańców gminy, integracji środowiska 

lokalnego. Pieniądze zostaną przeznaczone działalność na klubów sportowych. 

 

          Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów                          

i Uchwał poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2019 r. przeanalizowała 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Czerniewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2020. 

          Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Paulina Kościecha  

przedstawiła  projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Czerniewice                    

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia              

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2020; który 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

           Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych”, oraz  głosów  „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/96/19            

w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Czerniewice z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2020, która stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 8. 

             Kierownik GOPS Monika Łazowska omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz w Rodzinie w Gminie 

Czerniewice na lata 2019-2022. 

     Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

            Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów                    

i Uchwał poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2019 r. przeanalizowała 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar w Rodzinie w Gminie Czerniewice na lata 2019-2022. 

Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Renata Stefańska 

przedstawiła  projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 



Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar w Rodzinie w Gminie Czerniewice na lata 2019-2022, 

który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

          Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych”, oraz głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/97/19                        

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar w Rodzinie w Gminie Czerniewice na lata 2019-2022, która stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu 

      Punkt – 9. 

          Sekretarz Gminy Katarzyna Krakowiak przedstawiła informację o stanie zadań oświatowych   

za poprzedni rok szkolny. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił Wójta ,aby Dyrektor  przedstawiła szczegółowe wyniki egzaminów  

gimnazjalnych i ósmoklasistów w porównaniu do szkół w powiecie. 

Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono.  

Punkt – 10. 

          Przewodniczący Rady Jarosław Kępa poinformował o korespondencji, która wpłynęła                   

do Rady Gminy. 

Powiedział, że w dniu 26 listopada 2019 r. wpłynął wniosek Pana Plaskoty, który został 

rozpatrzony w dniu dzisiejszym tj .27 listopada 2019 r. na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków               

i Petycji.  

Radny Jan Gierach powiedział , że pismo jest obraźliwe , nie mające żadnej powagi. 

Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” bez głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” 

przyjęła stanowisko wypracowane przez komisję. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu 

           Następnie Rada zajęła się korespondencją, która wpłynęła od Stowarzyszenia „Dla 

Przyszłych Pokoleń”. Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przedstawiciela 

Stowarzyszenia. Przedstawiciel Stowarzyszenia Jacek Wieteska zapoznał zebranych z wnioskiem                   

o udostępnienie informacji publicznej złożonym przez Stowarzyszanie do Wójta Gminy oraz 

przedstawił stanowisko Stowarzyszenia w tej sprawie.  

Do wypowiedzi Pana Wieteski odniosła się i wyjaśniła sposób odpowiedzi Wójta Gminy na 

wniosek Stowarzyszenia Sekretarz Gminy Katarzyna Krakowiak. 

Wójt Andrzej Bednarek powiedział, że nie chce konfliktu, nie ma nic do ukrycia i zależy mu na 

współpracy, planuje również spotkanie z mieszkańcami Walów. 

Przedstawiciel Stowarzyszenia Wiesław Pająk zaapelował o porozumienie i wspólne dojście do 

konsensusu w poruszanej sprawie. Zaprosił również na spotkanie z mieszkańcami Walów. 

Inspektor UG Agnieszka Lechowska powiedziała, że każdy mieszkaniec będzie miał możliwość 

wglądu we wnioski i zgłoszenia swoich uwag. 

Wójt odniósł się do wypowiedzi Pana Wiesława Pająka powtórzył ,że nie ma nic do ukrycia , nie 

chce konfliktów lecz współpracy. 

Przewodniczący Rady Jarosław Kępa zadeklarował uczestnictwo radnych w spotkaniu                                  

z mieszkańcami Walów. 

Inspektor Agnieszka Lechowska wyjaśniła treść zapisu w planie zagospodarowania przestrzennego, 

która dotyczy spornej działki. 

Do wypowiedzi Pani Agnieszki Lechowskiej odniósł się przedstawiciel Stowarzyszenia Jacek 

Wieteska oraz radny Grzegorz Pietrzak. 

                Przewodniczący Rady Jarosław Kępa poinformował, że wpłynęła korespondencja 

Stowarzyszenia „Dla Przyszłych Pokoleń” odnośnie oznakowania drogi gminnej                                         

w miejscowościach Wale i Chociwek. 

Wójt Gminy Andrzej Bednarek powiedział, że dołoży wszelkich starań aby oznakowanie drogi 

skutecznie zablokowało przejazd samochodów o dużym tonażu ale jednocześnie nie utrudniało 

dojazdu rolnikom. 



Wywiązała się dyskusja. Przedstawiciel Stowarzyszenia Pan Jacek Wieteska zapytał jakie 

oznakowanie się proponuje. Wójt odpowiedział, że przygotowana jest koncepcja projektu 

organizacji ruchu dla wspomnianych dróg i trwają ustalenia co do rodzaju zastosowania znaków 

wprowadzających skuteczne ograniczenia w ruchu. Projekt zostanie uzgodniony z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich oraz Powiatem. Dodał, że wprowadzona w organizacji ruchu zmiana ma skutecznie 

zablokować przejazd pojazdów o dużym tonażu. 

              Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” bez głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących 

się” przegłosowała stanowisko w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek Stowarzyszenia                       

w sprawie właściwego oznakowania drogi Wale-Chociwek. 

 

Punkt – 11. 

             Radna Aleksandra Kępa poprosiła Wójta aby sprawa budowy chlewni w Walach nabrała 

wielkiej wagi, podziękowała Stowarzyszeniu oraz poprosiła o zasypanie dołów po remoncie drogi 

w Chociwiu. 

 

Punkt – 12. 

.             Wniosków i interpelacji nie zgłoszono. 

Punkt – 13. 

.             W zapytaniach i wolnych wnioskach poruszano tematy: 

 Radna Renata Stefańska -  podziękowanie za prace przy kapliczce, 

 Radny Grzegorz Pietrzak – podziękowanie za obietnicę oznakowania drogi w Walach, 

                                          - poprawienie drogi w Walach, 

 Radny Jan Gierach – podziękowanie za „połatanie dziur” w drodze Podkonice –  

                                  Stanisławów Lipski, 

                                 - prośba o poprawienie drogi Wólka- Turobów – Stanisławów Lipski, 

 Radna Wiesława Koczywąs – oznakowanie drogi Chociwek do Golpaszu, 

                                              - naprawa mostu za świetlicą środowiskową, 

                                              - zapytanie o budynek po szkole w Podkonicach, 

 Sołtys Stanisław Lewandowski  - droga Łuby- Chociw, 

                                                     - przystanek dla dzieci, 

                                                     - chaszcze przy  drodze powiatowej od strony Sierzchów. 

 Wójt Andrzej Bednarek odniósł się do zgłaszanych spraw i odpowiedział na zadane pytania                    

i wnioski. Powiedział również, że spotkał się z mieszkańcami Annowa – głównym tematem 

spotkania było wyodrębnienie funduszu sołeckiego. Wyjaśnił zebranym kwestię wyodrębnienia 

funduszu sołeckiego w naszej gminie. 

Wójt poinformował również o spotkaniu w sprawie wymiany pieców. 

 

Punkt – 14. 

 

Z uwagi na to że porządek obrad został wyczerpany, nikt więcej głosu nie zabierał 

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kępa podziękował zebranym za przybycie oraz udział                   

w obradach i zamknął XV sesję Rady Gminy Czerniewice. Obrady trwały od godziny 12
00

 do 

godziny 16
00

. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

     Protokołowała:                                                                                             Przewodniczył: 

 

      Joanna Rochala                                                                                Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                 Jarosław Kępa 



 


